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Zápis z 8. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec  

konaného dne 25. 9. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Mgr. Michal Malý, Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří 

Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 8. zasedání výboru v roce 

2023. Poté konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města:  

 2.1 Informace o činnosti Výboru pro sport 

Zastupitelstva města Liberec za I. pololetí roku 

2023 

Ing. Jakub Vytiska 

 2.4 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Úprava a údržba 

Jizerské magistrály v roce 2023 – PHM JOPS“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.3 Návrh na poskytnutí dotací 2. kola programu 6.1 

dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního 

fondu statutárního města Liberec 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – září 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 3.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Alpen Cup ve 

skoku na lyžích a severské kombinaci mužů 

a žen“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Harmonogram projednání a schválení návrhu na 

poskytnutí dotací programu 6.3 - dílčího 

Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec  

Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

6.  Různé 
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Ing. Vytiska shrnul obsah předloženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, následně bylo 

o programu hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Informace o činnosti Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec za I. pololetí roku 

2023 

Ing. Vytiska shrnul obsah předložené písemné informace.  

Žádné připomínky ani dotazy nebyly vzneseny.  

 

2.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Úprava 

a údržba Jizerské magistrály v roce 2023 – PHM JOPS“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Dotace na údržbu tratí jizerské 

magistrály je poskytována pravidelně. Podporu poskytuje též Liberecký kraj a statutární město 

Jablonec nad Nisou. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9  9 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavila Mgr. Balašová. Počet členů výboru na jednání je 10. 

 

2.3 Návrh na poskytnutí dotací 2. kola programu 6.1 dílčího Sportovního fondu v rámci 

Dotačního fondu statutárního města Liberec 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. V rámci 2. kola bylo podáno 

23 žádostí. Všichni žadatelé splnili podmínky vyhlášení programu, rozděleno bylo celkem 

3 504 816 Kč. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10  9 0 1 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Bc. Trita. Počet členů výboru na jednání je 11. 
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3. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – září 2023 

3.1 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Alpen 

Cup ve skoku na lyžích a severské kombinaci mužů a žen“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Dotace ve výši 50 000 Kč bude 

poskytnuta na juniorskou mezinárodní soutěž, která se uskutečnila ve dnech 8. 9. – 10. 9. 2023 

na skokanských můstcích pod Ještědem. 

Žádné připomínky ani dotazy nebyly vzneseny.  

 

4. Harmonogram projednání a schválení návrhu na poskytnutí dotací programu 6.3 - 

dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu statutárního města Liberec 

Bc. Kvapilová shrnula jednotlivé termíny harmonogramu programu 6.3: 

příjem žádostí – 16. 10. – 31. 10. 2023 

kontrola žádostí – 1. 11. – 8. 11. 2023 

odevzdání materiálů do RM - 15. 11. 2023 

projednání v RM - 21. 11. 2023 

projednání v ZM - 30. 11. 2023. 

Zpracované podklady k hodnocení žádostí budou ze strany odboru majetkové správy a sportu 

zaslány Výboru pro sport po provedené kontrole. 

Členové výboru se dohodli, že hodnocení žádostí programu 6.3 se uskuteční na mimořádném 

jednání výboru dne 14. 11. 2023 od 15:00 hodin.  

Ing. Schejbal upozornil, že po schválení poskytnutí dotací z programu 6.3 v zastupitelstvu města 

dne 30. 11. 2023 budou uzavírány smlouvy s žadateli, které je potřeba uzavřít a finance vyplatit 

do konce letošního roku s ohledem na schválený rozpočet roku 2023.  

 

5. Různé 

Mgr. Židek, MPA, informoval o aktuálně výzvě „Regionální sportovní infrastruktura“, která je 

vypsána Národní sportovní agenturou. Termíny pro podání žádostí jsou od 1. 10. do 31. 10. 

2023. 

MUDr. Vytiska se dotázal na zpracování podmínek pro odměňování sportovců za úspěšnou 

reprezentaci města. 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že v současné době je připravován systém pro odměňování úspěšných 

sportovců. Na následujícím zasedání Výboru pro sport bude tento sytém představen. 

Mgr. Židek následně informoval o slavnostním otevření dvou zrekonstruovaných školních hřišť, 

jejich sportovních zázemích a možnosti využití. Jedná se o hřiště ZŠ Kaplického ve Vesci 

a hřiště u ZŠ Broumovská. S řediteli škol bylo předběžně jednáno o budoucím využití těchto 

prostor i v rámci poskytování veřejné služby v rozsahu 100 hodin/rok.   

Mgr. Balašová podala aktuální informace o festivalu SPORTFILM. 

 

6. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byla přizvána Kateřina Štěpánková, zástupkyně spolku Taneční skupina TAKT 

Liberec, z.s.,  
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Paní Štěpánková krátce shrnula třicetiletou historii spolku. Věnují se oblastem tance - street 

dance, disco dance a contemporary. V nynější době mají 350 členů ve věku od 3 let, až po ty 

nejstarší.  Nabízejí různé kurzy tance pro veřejnost všech věkových kategorií, zabezpečují 

výukové hodiny v libereckých mateřských školkách. Hodiny jsou zaměřeny na výuku tance 

hrou.  

TAKT Liberec je členem CDO (Czech Dance Organization) a IDO (International Dance 

Ogranization). Czech Dance Organization je občanské sdružení dětí a mládeže registrované 

u Ministerstva vnitra ČR od 27. listopadu 2007. Od počátku činnosti má CDO jasnou koncepci, 

jak vytvořit nejlepší podmínky pro fungování organizace zabývající se oblastí tance v České 

republice. Podpisem smlouvy s mezinárodní taneční organizací IDO předznamenalo nové 

sdružení úspěch rozvoje tance v České republice.  

Dále paní Štěpánková hovořila o pořádaných akcích – Vystoupení na klíč, Cheerleaders, taneční 

kurzy pro MŠ a ZŠ, maturitní nástupy pro SŠ. Zmínila též projekty TAKTSHOW, příměstské 

tábory a kempy. Soutěžní týmy tvoří KIDS TEAM, JUNIOR TEAM SKILLZ, JUNIOR TEAM 

NEWBIES, STREET COMPANY. 

Mezi úspěchy spolku patří tituly vícemistrů světa, mistrů ČR a úspěchy v pohárové soutěži. 

Na dotaz Mgr. Židka, MPA, týkající se jejich působení, uvedla pronájem prostor na ZŠ Doubí  

a ZŠ Vesec. 

Poté Ing. Vytiska poděkoval paní Štěpánkové za účast a provedení prezentace. 

 

Na jednání byli přizváni zástupci spolku Sport Kids z. s., Filip Zeman a Lucie Holá. 

F. Zeman obšírněji představil všestranný sportovní kroužek STARTÍK, který je určen pro děti 

předškolního věku v mateřských školách a je zcela bezplatný. Do projektu je zapojeno 

10 libereckých MŠ. Je zaměřen na budování zdravého životního stylu a zlepšení fyzické 

gramotnosti všech dětí. Vytvořen byl specialisty tělovýchovné fakulty Karlovy univerzity 

s použitím odborné metodiky. Domnívají se, že každé dítě má právo dostat šanci vykonávat 

sportovní aktivity, které vedou profesionální lektoři a sportovci. 

L. Holá hovořila o rozvoji STARTÍKu v návaznosti na nalezení zdravého životního stylu 

a  podpoře pohybu u malých dětí.   

F. Zeman požádal město Liberec o podporu prezentovaného projektu. Doplnil, že do projektu je 

zapojeno celkem 350 dětí. 

Mgr. Židek, MPA, požádal o informace týkající se prezentace ostatních sportovních aktivit 

klubu. 

F. Zeman krátce zmínil historii klubu, hovořil o lyžařských kurzech pro děti, cyklistických 

kurzech bezpečnosti pro MŠ, příměstských táborech, všestranném sportu a školách v přírodě. 

Krátce zmínil činnost jejich cestovní kanceláře zaměřené na pobyty pro rodiny s dětmi. 

Ing. Příhoda souhlasí s tím, že všestranný pohyb u dětí je velmi důležitý. Poukázal na projekt 

trenéři do škol. Domnívá se, že by se téma všestranného pohybu dětí mělo řešit ve spolupráci se 

školami a hledat možná řešení.  

Mgr. Židek, MPA, navrhl uskutečnit jednání za účasti zástupců školství a Výboru pro sport, kde 

by dané téma mohlo být prodiskutováno. Poté požádal o zaslání podkladů a informací. 

Poté Ing. Vytiska poděkoval zástupcům klubu za účast a provedení prezentace. 

 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 17.00 hodin. 

http://www.czechdance.org/index.php
http://www.ido-dance.com/ceis/webHomeIdo.do
http://www.ido-dance.com/ceis/webHomeIdo.do
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Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý, dne 24. 10. 2023, od 15:15 hodin 

v zasedací místnosti č. 209, II. patře budovy historické radnice. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 27. 9. 2023. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


